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منابــع محلــی و رانندگان عبــوری در جاده 
بندرخمیر از مشــاهده یوزپلنگی مجروح در 
جــاده بندرعباس به خمیر خبــر داده بودند.
بــه گزارش مهر، منابع محلــی می گویند این 
یوزپلنگ هــا دو قلاده بودند کــه یکی از آنها 
احتمالاً در تصادف با خودروهای عبوری دچار 
آسیب شده و دیگری به سمت مناطق شمالی 
و ارتفاعات کوه خونو رفته است.میثم قاسمی 
معاون حفاظت محیط زیست هرمزگان اعلام 
کرد: دوشنبه شب خبر مشاهده یک یوزپلنگ 
مجــروح در جــاده بندرعبــاس - خمیر به 
ما رســید و ما نیز فوراً بــا همراهی گروههای 
مردمی برای زنده گیری آن اقدام کردیم. میثم 
قاسمی بیان داشت: کارشناسان محیط زیست 
استان پلنگِ نر جوان را بیهوش و برای درمان 
به بندرعبــاس منتقل کردند اما پلنگ قبل از 

رسیدن به کلینیک دامپزشکی تلف شد.

وی با اشاره به اینکه این پلنگ به دلیل برخورد 
با خودروی نیســان به شدت زخمی شده بود، 
تصریــح کرد: پلنــگ ایرانــی از گونه های در 
معرض خطر اســت و این حادثــه در مناطق 
تحت حفاظت محیط زیســت رخ نداده است.
دامپزشــک معالج این پلنــگ گفت: پلنگ از 
ناحیه مهره کمر دچار شکســتگی شدید شده 
بود و پیش از ورود به درمانگاه دامپزشــکی به 
علت شدت جراحات وارد شده تلف شد.دکتر 
ساگارت افزود: پس از انتقال پلنگ به درمانگاه 
همــه اقدامات لازم برای احیای قلبی - ریوی، 
به مدت ۴۵ دقیقه بر روی این حیوان صورت 
گرفــت، اما موثر واقع نشــد.وی بیان کرد: در 
بررسی عکس های رادیولوژی، شکستگی ستون 
فقرات، خونریزی در ناحیه دهان، قفسه سینه 
و شکم مشاهده شــد.این پلنگ دوشنبه شب 
در جاده بندرعباس به بندرخمیر در محدوده 

پاســگاه منبع آب با یک دستگاه خودروی در 
حال عبور برخورد کرده بود.به گفته قاســمی، 

برخی افراد محلی از مشــاهده یک یوزپلنگ 
دیگر همراه این یوزپلنگ زخمی خبر می دهند 

که البته هنوز مشــاهده نشده است ولی سالم 
بوده و از منطقه فاصله گرفته است.

یک قلاده پلنگ در تصادف با نیسان تلف شد

مرگ پلنگ هرمزگان
ثبت ملی درختان چنار عمارت باغ سراب در شاهرود

سرپرســت معاونت میراث فرهنگــی اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دســتی استان ســمنان گفت: مجموعه درختان چنار عمارت باغ سراب 
شــاهرود در فهرســت میراث طبیعی ملی کشــور ثبت شد.سروش هاشمی ۹ 
خردادماه ۱۴۰۲ با اعلام این خبر اظهار کرد: مجموعه درختان چنار عمارت باغ 
ســراب شاهرود در میدان امام رضا)ع( جنب اداره بنیاد مستضعفان و جانبازان 
انقلاب اســلامی – باغ سراب واقع شده است.وی با بیان اینکه این بنای تاریخی 
دارای ۲۰۰ الی ۲۵۰ ســال قدمت اســت تصریح کرد: این مجموعه تاریخی به 
شــماره« ۱۱۲۵ »در فهرست میراث طبیعی ملی کشور ثبت شده اند. سرپرست 
معاونت میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی 
اســتان ســمنان یادآوری کرد: درختان چنار با تنه ای قطور و استوار از جمله 
گونه های درختی پهن برگ اند که به دلیل زیبایی های خاص و منحصربه فرد خود 
به ویژه در فرم برگ ها و رنگ سفیدپوســت تنه جلوه خاصی را در بافت مناطق 
مختلــف ایجاد می کنند و با عنایت به مقاومت بالای آن در شــرایط مختلف و 
استفاده از سایه آن در مناطق کویری از اهمیت زیادی برخوردار است.عمارت باغ 
سراب نیز که از بنای ثبت شده استان است مربوط به اواخر دوره قاجار و اوایل 
دوره پهلوی است و مکانی بوده که در گذشته قسمت بزرگی از آب شاهرود در 
این باغ تقســیم می شده است. این عمارت در بین اهالی به خانه امیر اعظم و یا 

خواهر امیر اعظم که مشهورترین حاکم ایالت قومس بوده اشتهار دارد.

99/5 درصد از مساحت خراسان رضوی 
درگیر خشکسالی است

رئیس اداره مدیریت بحران و کاهش مخاطرات کشاورزی سازمان جهاد کشاورزی 
خراسان رضوی گفت: افزون بر ۹۹.۵ درصد از مساحت استان بر طبق شاخص 
شدت خشکســالی PDSI، تا پایان اردیبهشت ماه امسال تحت تاثیر درجات 
مختلف خشکسالی و شــرایط بی سابقه ای بوده است.به گزارش ایلنا از مشهد، 
سید محسن شال  فروشان افزود: شاخص شدت خشکسالی SPDI استان های 
کشور از سوی مرکز ملی خشکسالی و مدیریت بحران سازمان هواشناسی اعلام 
می شود.وی با اشاره به اینکه خراسان رضوی در رتبه نخست جدول خشکسالی 
کشــور قرار دارد، بیان کرد: استان های سمنان، قزوین، سیستان و بلوچستان و 
تهران از نظر کاهش بارندگی نسبت به مدت مشابه دوره آماری در ردههای پس 
از خراســان رضوی قرار دارند.رئیــس اداره مدیریت بحران و کاهش مخاطرات 
کشــاورزی سازمان جهاد کشاورزی خراســان رضوی اظهار داشت: طی هشت 
ماه گذشــته از سال زراعی جاری )مهر پارسال تا اردیبهشت ماه امسال( تجربه 
کاهش شــدید بارندگی در این استان گزارش شــده که این موضوع  وضعیت 
خراســان رضوی در مقایسه با سایر استانهای کشور را بسیار نامناسب و بحرانی 
ســاخته است.وی افزود: طبق بررسی های انجام شده میزان کاهش بارندگی در 
استان خراسان رضوی طی سال زراعی جاری ۲.۵ برابر میانگین کاهش بارندگی 
در ســایر استانهای کشور است.به گفته وی، میانگین کاهش بارندگی در کشور 
طی هشــت ماه گذشته از سال زراعی جاری ۲۰.۵ درصد است که در خراسان 
رضوی این کاهش ۵۲ درصد است.شال فروشان خاطر نشان کرد: طی هشت ماه 
گذشته از شروع سال زراعی جاری میزان بارش نرمال در دوره آماری بلند مدت 
باید ۱۹۷ میلی متر باشد اما  شاهد ثبت حدود ۹۵ میلی متر بارندگی بوده ایم 

که نشان از عقب ماندگی در بارش به میزان ۱۰۲ میلی متر دارد.

صادرات کالا از بندر جاسک به آفریقای جنوبی
 برای نخستین بار

با پهلوگیری یک فروند موتور لنج تجاری ۱۵۰۰ تنی در بندر جاسک، صادرات 
کالا از شــرق هرمــزگان به کشــور های آفریقای جنوبی به طور رســمی آغاز 
شد.حمیدرضا محمدحسینی تختی مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق 
هرمزگان از پهلوگیری یک فروند موتور لنج ۱۵۰۰ تنی مجهز به جرثقیل برای 
نخستین بار در بندر جاســک خبر داد و گفت: با پهلوگیری این لنج، صادرات 
کالا از جاسک به کشور های آفریقای جنوبی به طور رسمی آغاز شد و محموله 
کود شــیمیایی پس از بارگیری به مقصد کشــور های آفریقایی ارسال می شود.

محمدحسینی گفت: صادرات کالا از بندر جاسک به کشور های آفریقای جنوبی 
ســبب رونق اقتصاد دریامحور در سواحل مکران می شود.او گفت: بندر جاسک 
با قابلیت پذیرش کشــتی های با آبخور ۶ متر، نقش مهمی در زمینه صادرات و 

واردات کالا به کشور دارد.

مدیر عامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی خبر داد
کاهش ۷۰ درصدی بارش نسبت به ۶۰ سال اخیر 

در خراسان رضوی
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی با اشاره به کاهش ۷۰ درصدی 
بارش نسبت به ۶۰ سال اخیر در خراسان رضوی، اظهار کرد: کاهش بارندگی ها 
امســال بی سابقه بوده و شرایط بحرانی را رقم زده است.علیرضا طاهری با اشاره 
به کاهش ۷۰ درصدی بارش نسبت به ۶۰ سال اخیر در خراسان رضوی، اظهار 
کرد: باتوجه به آمارهای موجود طی ۶۰ سال گذشته، کاهش بارندگی ها امسال 
بی ســابقه بوده و شرایط بحرانی را رقم زده اســت.وی بر لزوم حفظ و صیانت 
منابع آبی تاکید کرد و افزود: بهره برداری و حفر چاه غیرمجاز، اضافه برداشت از 
چاه های مجاز، آلوده سازی منابع آب، تصرف بستر رودخانه ها، وجود شق نهرها، 
اســتخرها و موتور تلمبه های غیرمجاز همگی باید به قبح اجتماعی هزینه دار 
تبدیل شود. لازمه جلوگیری از اقدام سوء  استفاده کنندگان اموال عمومی که با 
تصرف غیرقانونی به حریم رودخانه ها دست درازی می کنند، نهادینه کردن قبح 

اجتماعی هزینه دار است.
مدیر عامل شــرکت آب منطقه ای خراســان رضوی با اشــاره به اینکه بســتر 
رودخانه ها دهان دشت ها هستند و لازمه تغذیه دشت ها وجود بستر رودخانه ها 
اســت، تصریح کرد: افرادی که به صورت غیرقانونی بستر رودخانه ها را تصرف و 
رودخانه خواری می کنند، ســلامت و زندگی میلیون ها انسان را تحت شعاع قرار 
می دهد که نیازمند برخورد جدی و هزینه دار است.وی با اشاره به اینکه حریم و 
بستر رودخانه ها از گزند رودخانه خواران در امان نیست، خاطرنشان کرد: فضای 
مجازی بستر مناسبی برای مطالبه گری اجتماعی و قبیح شمردن این اقدامات 
ناشایست است.به گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی، 
شایان ذکر است با نزدیک شدن به فصل گرما، وجود خشکسالی و بحران آب در 

تابستان ۱۴۰۲ همشهریان به شعار »مصرف آب، نصف« جامه عمل بپوشانند.

اخبار کوتاه

مدیرکل راه و شهرسازی فارس ضمن تکذیب خبری مبنی 
بر تخریب خانه های بافت تاریخی شیراز به دستور نهاد های 
دولتی، گفت: متاسفانه عده ای سودجود و منفعت طلب، به 
دنبال بهره گیری از چنین فضاسازی هایی برای یافتن نام و 
نشان هستند.محمودرضا طالبان با اشاره به فضاسازی های 
رســانه ای ایجاد شده پیرامون تخریب بافت تاریخی شیراز 
در سال گذشــته، گفت: اگر افراد دوستدار میراث و تاریخ 
و فرهنگ باشــند، حتما قبــل از آنکه با دامن زدن به یک 
شایعه، آن را منتشر و رســانه ای کنند، با افراد مطلع، بی 
طــرف و غیرمنفعت طلــب، تماس گرفته و از درســت یا 
نادرســت بودن موضوعات، کســب اطلاع می کردند.مدیر 
کل راه و شهرســازی فارس گفت: متاسفانه منبع یا منابع 
اطلاعاتی برخی دوســتداران میراث یا فعالان پویش های 
مختلف، کاســبان و دلالان بافت تاریخی در شیراز هستند 
که با سوءاســتفاده، کســب منافع و ایجاد تنش را دنبال 

می کنند.
طالبــان در خصوص ادعای مطرح شــده مبنــی بر وقوع 
تخریب در برخی خانه های موجود در بافت تاریخی شیراز، 
توضیح داد: ساکنان یکی ازخانه ها؛ که پیش از این توسط 
اداره کل راه و شهرســازی تملک شده است؛ بدون اطلاع 

به این اداره خانه را تخلیه کرده و متاسفانه در زمان خالی 
از ســکنه بودن این منزل، ســارقین درب و پنجره آن را 

شبانه به سرقت برده اند.او با بیان اینکه موضوع از روش های 
قانونی در حال پیگیری است، گفت: بلافاصله پس از اطلاع، 

دایره حقوقی اداره کل اقدامات قضایی را انجام داده و علیه 
ســارقین اقامه دعوی کرده و یکی ازسارقین نیز دستگیر 

شده است.
طالبان ضمن بیان اینکه، انتشــار اخبار کذب و فاقد سند، 
به نوعی تشــویش اذهان عمومی محســوب می شود، حق 
پیگرد قانونی در این موضوع را برای دولت محفوظ دانست 
و گفت: قطعا ما به دنبال طرح شــکایت از رسانه ها و افراد 
رســانه ای و دلسوزان بافت نیستیم، اما کسانیکه قصدشان 
بزرگ جلوه دادن خود و دوختن کلاهی از این نمد اســت 

بدانند که؛ عرض خود می برند و زحمت ما می دارند.
مدیرکل راه و شهرســازی فارس گفت: ما صراحتا در یک 
نشســت خبری در جمع خبرنگاران با تصویرسازی دقیق 
و از روی نقشــه، پیرامون اقدامات مصوب شــده و رسمی 
و قانونی، بــرای بازآفرینی بافت فرهنگی تاریخی شــیراز 
صحبــت کرده ایم و نیازی به انجــام اقدامات پنهانی و در 
ســایه نداریم.طی روز های اخیر، اخبــاری مبنی بر اقدام 
دستگاه های دولتی برای تخریب خاموش خانه های تاریخی 
شــیراز، با اســتفاده از کارگران و به شکل دستی، از سوی 
برخی رسانه ها و در بعضی شــبکه های اجتماعی، منتشر 

شده است.

کســبه پاســاژ آزادی اصفهــان نســبت به 
بلاتکلیفی شان پس از سه ماه از گذشت وقوع 
آتش سوزی در این مرکز تجاری اعتراض دارند 
و خواستار رسیدگی مسئولان به وضع موجود 
هســتند.به گزارش مهر، ساعت ۱۶ و ۸ دقیقه 
روز یکم اسفندماه حادثه آتش سوزی در یکی 
از مغازه های طبقه منهای یک پاساژ »آزادی« 
اصفهان واقع در گذرفرهنگی چهارباغ عباسی 
اعلام شد، حادثه  ای که ابتدای امر آتش سوزی 
ســاده بود و در ادامه به آتشی بزرگ تبدیل و 
بیش از ۲۵ واحــد صنفی را درگیر کرد.حدود 
۹۸ روز از وقــوع این حادثه می گذر و اما هنوز 
ورودی یک پاســاژ آزادی و طبقه منهای یک 
دست نخورده مانده است، آتشی که همه دارایی 
کســبه را به کام خود کشید و به گفته کسبه 
هیچکس برایشان تعیین تکلیف نمی کند. علی 

یکی از کسبه پاســاژ آزادی است که به گفته 
خودش به دلیل اهمال کاری یکی از همکارانش 
همه دارایی اش را از دست داده، او در خصوص 
وقوع این حادثه به خبرنگار مهر می گوید: بارها 
به همکارم در خصوص استفاده از کپسول گاز 
که نشتی هم داشــت تذکر دادیم اما توجهی 
نکرد تا آخرش این بی توجهی دامان ما را هم 
گرفت.او ادامه می دهد: زمانی که حادثه انفجار 
کپسول اتفاق افتاد من در مغازه بودم، با آتش 
نشــانی تماس گرفتم، خودروی آتش نشــانی 
آمد، در ابتدا آتش را با کپســول و شلنگی که 
پاره بود و نصفــی از آب آن روی زمین ریخت 
تا حدودی آتش را اطفا کرد اما آتش همچنان 
ادامه داشت که نیروهای آتش نشانی اعلام اطفا 

حریق کردند.
این کســبه پاساژ آزادی ادامه می دهد: دقایقی 

بعد این آتش بیشتر شد و مغازه های کناری را 
یکی یکی گرفت، ۲۵ مغازه که اکثر فروش لوازم 
الکترونیکی داشتند در آتش سوخت و آتش را 
در راهروی بالا مهار کردند.او می افزاید: حدود 
۱۸ خودروی آتش نشانی و نیروی امدادی برای 
این حادثه اعزام شــد تا موفــق به اطفا حریق 
پس از ۵ ساعت شدند.علی در خصوص آخرین 
وضعیت بــازار پس از آتش ســوزی می گوید: 
از همان روز ورودی یک را بســته اند، بارها به 
شــهرداری، نظام مهندســی و اصناف مراجعه 
کرده ایم اما هنوز پاسخی نگرفته ایم.او می افزاید: 
نامــه نگاری نیز برای فرماندار و اســتاندار هم 
داشــته ایم که امیدواریم به دستشــان رسیده 
باشــد و برای ما چاره ای بیندیشند. محمد نیز 
دیگر کسبه پاساژ آزادی است که از بیکاری اش 
گلایــه دارد و به خبرنگار مهر می گوید: ســه 
ماه اســت که کارکنان ۴۰ واحــد صنفی در 
این مجتمع بلاتکلیف مانده اند. کســبه بدهی 
و چک دارند و بــرای تأمین هزینه های بدهی 
از سرمایه هایشان هزینه کرده اند و دیگر پولی 
برایشــان باقی نمانده.او از بیکاری حدود ۳۵۰ 
نفر از زمان وقوع آتش ســوزی در پاساژ آزادی 
خبر می دهــد و می افزاید: مراجعــات زیادی 
به ادارات مربوطه داشــته ایم، بیش از ۲۰ نفر 

مهندس و حتی پیمانکار را نیز معرفی کرده ایم 
اما هنوز پاسخی دریافت نکرده ایم.آقای نصر نیز 
از دیگر کسبه پاساژ آزادی است، او در خصوص 
آخرین وضعیت پاساژ به خبرنگار مهر می گوید: 
در حادثه آتش سوزی ســه ستون موجود در 
طبقه منهای یک بر اثر حرارت آســیب دیده 
است.او اضافه می کند: باید توجه داشت که این 
پاســاژ پنج طبقه است و مسئولان باید هر چه 
زودتر برای این ســه ستون چاره اندیشی کنند 
چرا که چنانچه به این امر رســیدگی نشــود 

چالش بزرگی را به همراه خواهد داشت.
همچنیــن منصور شیشــه فــروش، مدیرکل 
مدیریت بحران استانداری اصفهان در خصوص 
آخرین وضعیت پاســاژ آزادی به خبرنگار مهر 
می گوید: ســال گذشته که حادثه آتش سوزی 
در پاساژ آزادی اتفاق افتاد طرح ایمن سازی در 
دستور کار قرار گرفت، چهار بلوک بهم پیوسته 
در این پاســاژ موجود است، هیات کارشناسی 
کارشناسان رسمی دادگستری از محل حادثه 
بازدید داشــتند و اجازه فعالیت در بلوک یک 
را ندادند و خواســتار ایمن ســازی شــدند.او 
می افزایــد: اتاق اصناف همراه با شــهرداری و 
سازمان نظام مهندسی با هماهنگی شورای بازار 
موظف به پیگیری ســاماندهی شرایط موجود 

اســتانداری  بحران  شــدند.مدیرکل مدیریت 
اصفهــان با بیان اینکه هفته گذشــته موضوع 
پاساژ آزادی در جلسه مدیریت بحران مطرح و 
آخرین وضعیت این پروژه رسیدگی شد، ادامه 
می دهد: گزارش هایی در این زمینه ارائه شد و 
مقرر شد آتش نشانی بار دیگر بررسی های لازم 
را انجام دهد.او ادامه می دهد: برای آغاز عملیات 
بازسازی طبقه منهای یک پاساژ آزادی ضروری 
اســت مشاور ذی صلاح سازه و مقاوم سازی از 
ســوی اتاق اصناف معرفی از طریق شهرداری 
و نظام مهندســی تائید شود.شیشــه فروش 
می افزاید: ضروری است تا قبل از آغاز عملیات 
طرح مطالعاتی برای بازسازی و روش آن آماده 
شــود و برای این امر یک ماه زمان داده شــده 
است.او اضافه می کند: اتاق اصناف موظف است 
تا در زمینه آغاز عملیات بازسازی پاساژ آزادی 
پیگیری های لازم را داشــته باشد و شهرداری 
و نظام مهندســی نیز همــکاری لازم را برای 
این امر انجــام دهند.مدیرکل مدیریت بحران 
اســتانداری اصفهان تصریح می کند: همچنین 
ضروری است شهرداری طرح ترافیکی ویژه ای 
را برای خودروهای امــدادی برای خیابان های 
شیخ بهایی، آمادگاه و شــمس آبادی آماده و 

اجرایی کند.

ســخنگو و نائب رئیس شورای شــهر کرج با اشاره به رتبه 
بندی شبکه معابر شــهر کرج طبق طرح جدید تفصیلی، 
اضافــه کرد: برای حل مشــکل چندین ســاله ترافیک در 
محدوده میدان جمهوری اسلامی، چاره ای جز ایجاد تقاطع 

نداریم.
به گزارش ایلنا از البرز، عمار ایزدیار با اشاره به ایجاد چهار 
تقاطع مهم به عنوان اولویت های کاری سال جاری مدیریت 
شهری کرج، اظهار کرد: در تلاشیم عملیات اجرایی تقاطع 
میدان جمهوری، تقاطع غیر همســطح موذن- جمهوری، 
فلکه اول رجایی شهر و تقاطع ۴۵ متری گلشهر را تا پایان 
ســال آغاز کنیم تا شهروندان تا پایان دوره ششم بتوانند از 

اثرات بهره برداری از این پروژه ها بهره مند شوند.سخنگو و 
نائب رئیس شورای شهر کرج با اشاره به اینکه حواشی پیش 
آمده برای ایجاد تقاطع جمهوری اســلامی برطرف شــده، 
بیان کرد: اگر به دنبال حل مشکل چندین ساله ترافیک در 
این محدوده هستیم چاره ای جز ایجاد این تقاطع نداریم و 
با بررسی های کارشناسی صورت گرفته از زمان آغاز عملیات 

اجرایی تا پایان آن یک سال و نیم زمان می برد.
این مســئول با اشــاره به آخرین وضعیت راه اندازی خط 
BRT در خیابان شهید بهشتی هم گفت: اصلاح هندسی 
خط بی آرتی کرج آغاز شده و قرار است از میدان حصارک 

تا میدان کرج اجرایی شود.

ایزدیــار تصریح کرد : قطعا راه انــدازی این خط در ابتدا با 
مقاومت هایی روبرو خواهد شد و در بازه زمانی کوتاه مدتی 
شــاهد افزایش بار ترافیکی این مسیر خواهیم بود ولی بی 
آر تی نیاز جدی شهر است و با توجه به افزایش روز به روز 
جمعیت و خودروها، باید با چنین اقداماتی فرهنگ استفاده 
از سیســتم حمل و نقــل عمومی را در میان شــهروندان 

نهادینه کنیم.
ایزدیار همچنین در حاشــیه نشســت تخصصی تدوین و 
بازنگری طرح تفصیلی شهر کرج که با حضور کارشناسان و 
اعضای شورای این شهر برگزار شد، اظهارداشت: در تدوین 
و بازنگــری طرح تفصیلی کرج وضعیت آتی برخی معابر از 

جمله خیابان تهران مورد بررسی قرار گرفت.
سخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج اذعان کرد: 
تقلیل یا افزایش سطح معابر به عنوان معابر درجه یک و ۲ 
شــهر کرج بررسی شد و مشاور نظرات کارشناسی را اعلام 
کرد.ایزدیار با بیان اینکه کلانشهر کرج بیش از ۲۰ میلیون 
متــر مربع معبر اصلی و فرعــی دارد، افزود: طرح تفصیلی 
جدید کلانشهر که می بایســت از سال گذشته تصویب و 
توســط وزارت کشور ابلاغ می شــد به علت وجود نواقص 
دوباره در دست بررســی قرار گرفت، اکنون این طرح قرار 
است پس از بررســی نهایی برای تصویب و ابلاغ به وزارت 

کشور ارسال شود.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه گفت: در حال حاضر 
در تامین شیرخشــک معمولی دچار کمبود نیســتیم.به 
گزارش خبرنگار مهر، قباد محمدی اظهار کرد: با توجه به 
اینکه سال گذشته تعداد زیادی از زوار برای زیارت عتبات 
و شــرکت در پیاده روی اربعین مرز خســروی را انتخاب 
کردند شاهد تجمع جمعیت در این مرز بودیم که به دلیل 

گرمای زیاد شاهد گرمازدگی زوار بودیم. 
وی با تاکید بر اینکه بر آمادگی نیروی خدمت رســان در 
حوزه درمان، افزود: گرما و مدیریت آن در مرز خســروی 
طی ایام اربعین یکی از مهمترین مســائل مهمی است که 
نیازمند توجه بیشــتر دارد که از همیــن رو برای این ایام 
هم اکنون اقدامات لازم در دســت اجرا قرار گرفته است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان کرمانشاه تصریح کرد: 
در سال گذشته به علت گرمای زیاد حتی در برخی از روزه 
آمــار گرمازدگی به یک هزار نفر نیز می رســید اما با این 
وجود هیچگونه مورد فوتی به علت گرمازدگی گزارش نشد.
محمدی با بیان این اینکه ســال گذشته حدود ۷۰ میلیارد 
تومان برای پوشش درمانی و بهداشتی زوار استفاده هزینه 
شده، گفت: از این مبلغ تنها ۱۰ میلیارد تومان وصول شد 
و مابقی آن مازاد بر اعتبار مسخص شده صرف شده است.
وی ادامه داد: در ســال جاری آمادگی لازم برای پذیرش 
و پوشــش درمانی زوار در دســتور کار قرار گرفته و علاوه 
بــر افزایش تیم های فوریت های پزشــکی در جاده ها یک 

مرکز بهداشت و درمانگاه به میزان ۲ هزار متر مربع با ۵۰ 
میلیارد تومان در حال ساخت است که یک هزار متر مربع 
از آن برای اربعین آماده ســازی خواهد شد.رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی استان کرمانشاه خاطر نشان کرد: با توجه به 

اینکه ســال گذشته مرز ۲۴ ساعته 
باز نبــود و به طور مکرر از ســوی 
عراق بسته می شد همین امر باعث 
شد که تجمع در نقطه صفر مرزی 
با گرمای بالا همراه شود که امسال 
ور پی تدابیر انجام شــده علاوه بر 
ثابــت ۲ درمانگاه  برپایی درمانگاه 
ســیار به همــراه اتاق ســرد در ۲ 
طرف مرز برای ارائه خدمات درمانی 

خواهیم داشــت.محمدی بیان کرد: بیشترین داروی مورد 
نیاز در ایام اربعین ســرم بوده که به منظور عدم برخورد با 
کمبود حجم سرم مورد نیاز از حالا در حال ذخیره سازی 

هستیم.
وی همچنین در ادامه به کمبود شــیر خشک در روزهای 
اخیر در بازار، عنوان کرد: شــیر خشــک ها عموماً ۲ نوع 

هســتند که نوع اول آن شیر خشک های معمولی هستند 
کــه اکثر کــودکان از آن اســتفاده می کننــد و در بازار 
دچار کمبود نیســت.رئیس دانشــگاه علوم پزشکی استان 
کرمانشــاه مطرح کرد: شیر خشــک های نوع دوم معمولاً 
شیرخشک های رژیمی هستند که 
به دلیل عدم ســازگاری کودکان با 
شیر خشــک های معمولی این نوع 
شیرخشــک ســهمیه ای بوده و به 
میــزان اندک وارد بازار می شــود.
محمــدی ادامه داد: کمبود شــیر 
خشک در بازار به طور مقطعی بوده 
و به زودی رفع خواهد شــد.وی به 
کمبود اقلام دارویی در بازار دارویی 
اســتان کرمانشــاه، اضافه کرد: طبق آخرین آمار در حال 
حاضر ۱۳۰ قلم دارو در اســتان بــا کمبود مواجه بوده اما 
باید توجه داشــت کمبود هر دارو به طور میانگین حداکثر 
ســه هفته زنلت می برد که تأمین شــود اما پس از تأمین 
آن داروی دیگــری با کمبــود مواجه خواهــد بود.رئیس 
دانشــگاه علوم پزشکی استان کرمانشاه عنوان کرد: عموماً 

کمبودهای دارویی علل مختلفی دارد که کمبود مواد اولیه، 
کاهش سرمایه در گردش واحدها و کارخانه های داروسازی، 
مشکلات گمرکی داروها و… از جمله آن ها است.محمدی 
بــه راه اندازی مجــدد کارخانه داروســازی بومــی باختر 
بیوشیمی استان کرمانشاه اشاره کرد و افزود: این کارخانه 
هم اکنون با ۱۰ درصد ظرفیت خود به گردش تولید دارو 
بازگشــته که در تلاش هستیم که با همراهی دستگاه های 
مسئول تا پایان سال تمام ظرفیت های آن را به کار گرفته 
و در جهت رفع کمبودهای دارویی گام برداشــته شود.وی 
در ادامه تشریح پروژه های درمانی استان کرمانشاه، اظهار 
کرد: افتتاح بیمارستان ۳۲ تختخوابی شهرستان روانسر که 
یکی از مهمترین خواسته های مردم این شهرستان است در 
اوایل تیرماه امسال به نان بیمارستان امام رضا )ع( به بهره 
برداری خواهد رســید.رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان 
کرمانشاه افزود: همچنین ساخت بیمارستان ۶۴ تختخوابی 
به اعتباری حدود ۱۸۰ میلیارد تومان نیازمند است که در 
صورت جذب ۳۰ درصد از این مبلغ می توان برای تکمیل 
آن اقدام جدی صورت گیرد.محمدی در پایان به ســاخت 
خوابــگاه چهار هزار نفری با اعتبار یک صد میلیارد تومانی 
تاکید کرد و گفت: در صورتی که این خوابگاه دانشــجویی 
تا پایان ســال جاری تکمیل شــود حجم قابل توجهی از 
مشــکلاتی خوابگاهی دانشجویان دانشــگاه علوم پزشکی 

برطرف خواهد شد.

عده ای سودجو به دنبال نام و نشان هستند

تخریب خانه های تاریخی شیراز شایعه است

آتش نشانان به اشتباه اعلام اطفا کردند

بلاتکلیفی مغازه های پاساژ »آزادی« اصفهان پس از ۳ ماه

سخنگوی شورای شهر کرج:

شبکه معابر شهر کرج طبق طرح جدید تفصیلی رتبه بندی شد

رئیس دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه اعلام کرد

کمبود۱۳۰ قلم دارو در کرمانشاه

بیشترین داروی مورد نیاز در ایام اربعین 
سرم بوده که به منظور عدم برخورد با 
کمبود حجم سرم مورد نیاز از حالا در 

حال ذخیره سازی هستیم

اخطار افراز از ملک مشاع
نظر به این که مالکین مشــاعی پــلاک ۷ فرعی از ۱۴۲ اصلی 
واقع در بخش ۴ شهرستان تنکابن طی تقاضای وارده به شماره 
مورخ 1402/2/18 درخواست افراز سهمی از سهم الارث خود 
به استناد قانون افراز و فروش املاک مشاع مصوب سال ۵۷ را 
از این اداره نموده اســت علیهذا از شما دعوت به عمل می آید 
تا در ساعت ۱۰ صبح مدت 1402/3/27 به مدت یک روز در 
این اداره و یا محل وقوع ملک حضور بهم رسانیده تا با حضور و 
نظارت شما عمل افراز صورت پذیرد عدم حضور خواندگان مانع 

از انجام عمل نخواهد شد. 
صفر رضوانی گیل کلائی 
سرپرست ثبت اسناد و املاک تنکابن 
رونوشــت ۱- صدراله امینی ۲- فریور پرویز فرزام ۳- ســیده 
فرشــته پرویز فــرزام ۴- ســیده فاطمه پرویز فرزام۵ - ســیده 
فریبــا پرویز فــرزام ۶- رحمت الــه اشــکوریان چورتی ۷- لیلا 
 بونــی ۸-علی اکبر غنمی ۹- فراز تاجیــک  ۱۰- صدراله امینی
۱۱- امیر عباس عزیزی ۱۲- احسان یگانگی ۱۳- علی اصغر امینی 
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